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PROTOKÓŁ

XVI SPRAWOZDAWCZEGO OKRĘGOWEGO ZJAZDU SLOIA RP 
WRAZ Z WYBORAMI UZUPEŁNIAJĄCYM DO RADY ŚLĄSKIEJ OKRĘGOWEJ 
IZBY ARCHITEKTÓW RP

Katowice, dnia 25.03.2023 r.
                                                                                                                                         ____________________________________________________________________

XVI Sprawozdawczy Okręgowy Zjazd Śląskiej Okręgowej Izby Architektów RP
wraz z wyborami uzupełniającymi do Rady SLOIA RP został zwołany na podstawie
art. 16  ust. 1  Ustawy  z  dnia  15  grudnia  2000 r.  o  samorządach  zawodowych
architektów  oraz  inżynierów  budownictwa  (tj.  Dz. U.  2023  poz. 551),  § 4  ust. 1
Regulaminu organizacji i trybu przeprowadzania zjazdów oraz wyborów do organów
jednostek  organizacyjnych  samorządu  zawodowego  architektów  Izby
Architektów RP, w związku z Uchwałą nr 5/02-2023 Rady Śląskiej Okręgowej Izby
Architektów RP z dnia 8 lutego 2023 r. w sprawie zwołania XVI Sprawozdawczego
Okręgowego  Zjazdu  Śląskiej  Okręgowej  Izby  Architektów  RP  w  2023 r.  wraz
z wyborami uzupełniającymi do Rady SLOIA RP.
Zjazd rozpoczął się o godzinie 11.00

[Piotr Średniawa – Przewodniczący SLOIA RP]

Przewodniczący  Rady  SLOIA RP  rozpoczął  spotkanie  od  uczczenia  chwilą
ciszy pamięci koleżanek i kolegów, członków Śląskiej Okręgowej Izby Architektów
RP, którzy zmarli w okresie ostatniego roku. Następnie przywitał przybyłych gości:
kol. Piotra Gadomskiego – wiceprezesa Krajowej Rady IARP (KRIA), przedstawicieli
organów  Krajowej  Izby  a  zarazem  delegatów  okręgowych  SLOIA RP  kol. Piotra
Thena (Przewodniczącego Krajowej Komisji Rewizyjnej IARP (KKR)), kol. Teobalda
Jałyńskiego  (Krajowy  Sąd  Dyscyplinarny IARP  (KSD)),  kol. Marka  Pelca  (KKR),
kol. Andrzeja  Dudę  (Krajowa  Komisja  Kwalifikacyjna IARP  (KKK)),  a  także
kol. Mikołaja Machulika – Prezesa SARP O/Katowice, kol. Huberta Wąska – Prezesa
SARP  O/Częstochowa,  kol. Macieja  Zubera  –  Prezesa  SARP  O/Bielsko-Biała,
kol. Katarzynę Ujmę-Wąsowicz – Prezes TUP O/Śląski. Zaprosił gości do zabrania
głosu.

[Piotr Gadomski]

Podziękował za zaproszenie. Przypomniał, że przy KRIA powołane zostały dwa
zespoły:  Zespół  do  spraw  gospodarki  finansowej  i  Zespół  do  spraw  KEZA,
w strukturach których okręg śląski  ma swoich przedstawicieli.  Zachęcił  do udziału
w nowej  odsłonie  działalności  mediów  informacyjnych  Krajowej  Izby  oraz  życzył
owocnych obrad.

[Mikołaj Machulik, Prezes SARP O/Katowice]

Dziękując za kolejny owocny rok współpracy Izby ze Stowarzyszeniem, również
życzył pomyślnych obrad i wyborów uzupełniających.

[Hubert Wąsek, Prezes SARP O/Częstochowa]

Podziękował za zaproszenie do gościnnego udziału w zjeździe. Zwrócił uwagę,
że pomimo toczących się w skali kraju sporów o kompetencje Izby i Stowarzyszenia
w okręgu  śląskim  nie  mamy  problemów  ze  zgodnym  współdziałaniem  dla  dobra
środowiska  architektów.  Jako  przedstawiciel  najmniejszego  oddziału  SARP
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zaapelował  do  delegatów  z  obwodu  częstochowskiego  SLOIA  o  włączenie  się
w prace lokalnego oddziału Stowarzyszenia.

[Maciej Zuber, Prezes SARP O/Bielsko-Biała]

Podziękował za trwałą i stabilną współpracę ze SLOIA RP, zwracając uwagę na
ścisłe powiązanie działań Izby i trzech lokalnych oddziałów Stowarzyszenia, mające
na celu rozwój środowiska architektów.

[Katarzyna Ujma-Wąsowicz, Prezes TUP O/Śląski]

Cytując  fragment  archiwalnego  artykułu  arch. Krzysztofa  Chwaliboga
z najnowszego, specjalnego wydania Z:A, podkreśliła wagę zarządzania przestrzenią
i jej kreowania zarówno w skali małej jak i urbanistycznej. Życzyła owocnych obrad.

[Piotr Średniawa]

Z  przyjemnością  przeszedł  do  kolejnego  punktu  spotkania  i  wspólnie
z członkiem  KRIA  kol. Piotrem  Gadomskim  wręczył  Odznakę  Honorową  Izby
Architektów  RP  pierwszego  stopnia  (srebrną),  nadaną  przez  Radę  SLOIA RP
kol. Ewie Szymańskiej-Sułkowskiej.

Rozpoczął  część roboczej  zjazdu.  Przystąpił  do  powołania  Doraźnej  Komisji
Skrutacyjnej  celem  przeprowadzenia  jawnego  głosowania  nad  wyborem
Przewodniczącego  oraz  Prezydium Zjazdu.  W związku  z  powyższym przedstawił
rekomendowane przez Biuro Zjazdu osoby do pracy w komisji:  kol. Ewa Piątek  -
wyraziła  zgodę  na  udział  w  pracy  komisji,  kol. Przemysław  Stawinoga  -  wyraził
zgodę,  kol. Rafał  Lipiński  -  wyraził  zgodę,  kol. Katarzyna  Furgalińska  -  wyraziła
zgodę,  kol. Piotr  Buśko  (kandydat  nieobecny),  kol. Arkadiusz  Płomecki  -  wyraził
zgodę,  kol. Marta  Zuber  (kandydatka  nieobecna).  Większością  głosów  delegatów
obecnych  na  sali  w  głosowaniu  en bloc  przyjęto   komisję  w  składzie:
kol. kol. Katarzyna  Furgalińska,  Ewa  Piątek,  Rafał  Lipiński,  Arkadiusz  Płomecki,
Przemysław Stawinoga.

Przedstawił  propozycję  Biura  Zjazdu  kandydata  do  pełnienia  funkcji
Przewodniczącego  Zjazdu  -  zaproponowana  została  kandydatura  kol. Małgorzaty
Pilinkiewicz,  która  wyraziła  zgodę  na  pełnienie  funkcji.  Nie  zgłoszono  innych
kandydatur z sali.
Przeprowadzone zostało głosowanie - większością głosów delegatów obecnych na
sali kandydatka została wybrana na Przewodniczącą Prezydium Zjazdu (brak głosów
przeciw, brak głosów wstrzymujących się). W tym momencie Przewodnicząca Zjazdu
przejęła prowadzenie obrad.

[Małgorzata Pilinkiewicz Przewodnicząca Zjazdu]

Przystąpiła  do  głosowania  kandydatur  na  pozostałych  członków  Prezydium
Zjazdu.  Przedstawiła  rekomendacje  Biura  Zjazdu:  kol. Jolanta  Knobloch-
Bolechowska  -  wyraziła  zgodę  na  pełnienie  funkcji,  kol. Anita  Langer  -  wyraziła
zgodę. Nie zgłoszono kandydatur z sali.
Przeprowadzone zostało głosowanie en bloc – kol. Jolanta Knobloch-Bolechowska
i kol. Anita Langer większością głosów delegatów obecnych na sali zostały wybrane
na członków Prezydium Zjazdu (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących
się).
Prezydium  ukonstytuowało  się  w  następujący  sposób:  kol. Jolanta  Knobloch-
Bolechowska – wiceprzewodnicząca zjazdu, kol. Anita Langer – sekretarz zjazdu.

Przewodnicząca przystąpiła do głosowania nad przyjęciem zaproponowanego
porządku obrad.  Z sali  nie  zgłoszono dodatkowych punktów do porządku,  ponad
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przewidziane  w  propozycji  Biura  Zjazdu.  Przeprowadzone  zostało  głosowanie  -
większością głosów delegatów obecnych na sali porządek obrad został przyjęty.

W  kolejności  Przewodnicząca  Zjazdu  przystąpiła  do  wyboru  komisji
zjazdowych.  Do  pracy  Komisji  Skrutacyjnej  zaprosiła  osoby  wchodzące  w  skład
komisji  doraźnej  oraz  poprosiła  o  kolejne  kandydatury  dla  uzupełnienia  składu
komisji. Nie zgłoszono kandydatur z sali.
Przeprowadzone  zostało  głosowanie  en bloc  -  większością  głosów  delegatów
obecnych na sali członkowie komisji  doraźnej zostali  wybrani na członków Komisji
Skrutacyjnej (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujący się).

Przewodnicząca  przedstawiła  osoby  rekomendowane  do  pracy  w  Komisji
Mandatowej: kol. Teobald Jałyński, kol. Barbara Średniawa, kol. Andrzej Grzybowski
–  wszyscy  wyrazili  zgodę  na  pełnienie  funkcji.  Nie  zgłoszono  kandydatur  z  sali.
Przeprowadzone zostało głosowanie en bloc zaproponowanego składu - większością
głosów delegatów obecnych na sali kandydaci zostali wybrani na członków Komisji
Mandatowej (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

Następnie  przedstawiła  osoby  rekomendowane  do  pracy  w  Komisji  Uchwał
i Wniosków:  kol. Mikołaj  Machulik,  kol. Henryk  Piątek,  kol. Tomasz  Studniarek  -
wszyscy  wyrazili  zgodę  na  pełnienie  funkcji.  Nie  zgłoszono  kandydatur  z  sali.
Przeprowadzone zostało głosowanie - większością głosów delegatów obecnych na
sali  kandydaci  zostali  wybrani  na  członków  Komisji  Mandatowej  (brak  głosów
przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

W następnej kolejności odczytała rekomendowaną propozycję składu Komisji
Wyborczej:  kol. Wojciech  Podleski,  kol. Julian  Franta,  kol. Danuta  Fredowicz  –
wszyscy kandydaci  wyrazili  zgodę na pełnienie funkcji.  Nie zgłoszono kandydatur
z sali.  Przeprowadzone  zostało  głosowanie  -  większością  głosów  delegatów
obecnych na sali  kandydaci zostali  wybrani na członków Komisji  Wyborczej  (brak
głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).
Przewodnicząca Zjazdu zaprosiła komisje do ukonstytuowania się.

Ogłoszona została 20 minutowa przerwa w obradach.
[Małgorzata Pilinkiewicz]

Po  przerwie  Przewodnicząca  Zjazdu  poprosiła  Komisję  Mandatową
o sprawdzenie  kworum  i  komunikat,  oraz  pozostałe  komisje  zjazdowe
o przedstawienie ich składu.

[Teobald Jałyński - Komisja Mandatowa]

Komisja  Mandatowa  ukonstytuowała  się  w  składzie:  Teobald  Jałyński  -
przewodniczący,  kol. Andrzej  Grzybowski  -  sekretarz,  kol. Barbara  Średniawa  -
członek.
W  imieniu  komisji  ogłosił,  że  na  podstawie  danych  osobowych  i  listy  obecności
ogólna liczba delegatów wynosi 75 osób. Listę obecności podpisało 57 osób, z czego
2 osoby poprosiły o możliwość opuszczenia zjazdu, z powodów osobistych. Zatem
w chwili  obecnej  w  Zjeździe  uczestniczy  55  delegatów,  którym wydano  mandaty
(73%  uprawnionych).  Stwierdził,  że  Zjazd  jest  prawomocny  i  zdolny  do
podejmowania uchwał.

[Henryk Piątek- Komisja Uchwał i Wniosków]

Komisja Uchwał i  Wniosków ukonstytuowała się w składzie:  Henryk Piątek -
przewodniczący, Mikołaj Machulik – sekretarz, Tomasz Studniarek - członek.
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Poinformował,  że  termin  na  składanie  projektów  uchwał  i  wniosków  do  komisji
wyznaczono po pkt 11 porządku obrad (dyskusja nad sprawozdaniami organów za
2022 r. i projektem budżetu na 2023 r.). Projekty muszą być sformułowane na piśmie
i wymagają 12 podpisów delegatów (co stanowi 1/5 obecnych).

[Wojciech Podleski - Komisja Wyborcza]

Komisja  Wyborcza  ukonstytuowała  się  w  składzie:  Wojciech  Podleski  -
przewodniczący, Julian Franta – sekretarz, Danuta Fredowicz - członek.
Ogłosił, że komisja przyjęła zgłoszenia kandydatów do Rady SLOIA RP dotychczas
złożone  w  Biurze  Zjazdu,  oraz  zaprasza  do  zgłaszania  kolejnych  osób.  Lista
zgłoszeń  zamknięta  zostanie  po  pkt 13.1  porządku  (ustalenie  składu  liczbowego
Rady SLOIA RP).

[Przemysław Stawinoga – Komisja Skrutacyjna]

Komisja Skrutacyjna ukonstytuowała się w składzie: Przemysław Stawinoga –
przewodniczący, Katarzyna Furgalińska - sekretarz, członkowie: Ewa Piątek, Rafał
Lipiński, Arkadiusz Płomecki.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Przewodnicząca  Zjazdu  zaproponowała  przystąpienie  do  kolejnego  punktu
obrad - przedstawienia sprawozdań z działalności organów Śląskiej Okręgowej Izby
Architektów RP  w  2022  r.  Poprosiła  Przewodniczącego  Rady  o  przedstawienie
sprawozdania Rady Śląskiej Okręgowej Rady Izby Architektów.

(sprawozdania znajdują się w dokumentach Zjazdu)
[Piotr Średniawa]

Przekazał życzenia udanego zjazdu i konstruktywnych obrad przesłane przez
Przewodniczącego  Śląskiej  Okręgowej  Izby  Inżynierów  Budownictwa  Romana
Karwowskiego.
Sprawozdanie  z działalności  Rady  SLOIA RP i  jej  organów udostępnione  zostało
wszystkim  delegatom  w  postaci  elektronicznych  materiałów  zjazdowych.  Nie  ma
zatem potrzeby jego referowania. W uzupełnieniu treści zwrócił uwagę na statystykę,
wskazującą  na  obniżającą  się  liczbę  członków  Izby.  Zjawisko  to  można
zaobserwować  w większości  okręgów  -  znaczący  przyrost  liczby  członków
odnotowały jedynie izby Mazowiecka i Małopolska, a nieznaczny izby: Wielkopolska,
Dolnośląska  i  Opolska.  W chwili  obecnej  istnieje  ok. 12-krotna  różnica  pomiędzy
najliczniejszym i najmniej licznym okręgiem. Obniża się kondycja naszego zawodu -
zauważalnie  wzrasta  liczba  wnoszonych  skarg,  spada  poziom  przygotowania
kandydatów do egzaminu na uprawnienia. Sami nie dbamy o prestiż zawodu, a nikt
inny za nas tego nie zrobi. 
Środki pozyskane z przyjętej decyzją Zjazdu Krajowego IARP podwyżki wysokości
składki członkowskiej, wykorzystane zostaną na zintensyfikowanie działań na rzecz
okręgu.  Powołany  został  Zespół  rzeczoznawców,  rozszerza  się  oferta  szkoleń,
przygotowywane są benefisy zasłużonych kolegów, stale rozwijana jest współpraca
z SARP w zakresie podnoszenia jakości  organizacji  konkursów, trwają prace nad
organizacją  i  współuczestnictwem  w  lokalnych  wydarzeniach,  związanych
z architekturą.  Ponadto  SLOIA RP  pozostaje  otwarta  na  wszelkie  propozycje
programowe płynące  od  naszych  członków.  Działalność  informacyjna  w  mediach
elektronicznych została chwilowo spowolniona w związku z atakiem na profil okręgu
na  portalu  społecznościowym  i  koniecznością  skoncentrowania  uwagi  na
zabezpieczeniach  informatycznych,  niemniej  dążymy  do  jej  odbudowania
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i zintensyfikowania. Realizacja tych planów możliwa jest jedynie przy zaangażowaniu
w prace odpowiedniej liczby osób.

Pomimo  trudnej  sytuacji  gospodarczej  i  rosnącej  inflacji  SLOIA RP  ma  stabilną
sytuację finansową, a stałym elementem programu jest działalność samopomocowa,
z której korzysta coraz więcej koleżanek i kolegów.
W związku z planowanym szerokim programem działań, w imieniu Rady SLOIA RP
Przewodniczący wystąpił do Zjazdu z wnioskiem o zwiększenie liczby członków rady
okręgowej, z 11 do 13 osób, zwracając się z prośbą o akceptację przedstawionej
propozycji.
Podziękował  koleżankom  i  kolegom  członkom  Rady  i  pozostałych  organów  za
aktywną  pracę  i  wsparcie,  a  także  pracownicom  Biura  SLOIA RP  za  ich
zaangażowanie i  wzorową realizację  powierzonych zadań.  Zaprosił  zebranych do
zadawania pytań i udziału w dyskusji w przeznaczonym punkcie porządku obrad.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Podziękowała  za  wystąpienie.  Poprosiła  Przewodniczącą  Komisji
Samopomocowej  SLOIA RP  kol. Jolantę  Singer-Zemłę  o  przedstawienie
sprawozdania z działalności komisji.

[Jolanta Singer-Zemła]

Rok 2022 był pierwszym, w którym Komisja samopomocowa rozdysponowała
wszystkie przeznaczone na działalność środki, wnioskując na koniec roku do Rady
SLOA RP o dodatkowe dofinansowanie na ten cel  i  zwiększenie środków na rok
kolejny. Działalność komisji jest bardzo pozytywnie oceniana w środowisku.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Poprosiła  Przewodniczącego  Okręgowej  Komisji  Kwalifikacyjnej  SLOIA RP
kol. Macieja Piwowarczyka o przedstawienie sprawozdania.

[Maciej Piwowarczyk]

Przewodniczący Okręgowej  Komisji  Kwalifikacyjnej  przedstawił  zasady pracy
OKK SLOIA RP.  Wyniki  statystyczne  dwóch  sesji  egzaminacyjnych  zawarto
w materiałach  na  zjazd.  Zwrócił  uwagę  na  stały  spadek  poziomu  przygotowania
kandydatów do egzaminu w ramach odbywanych zawodowych praktyk projektowych
i budowlanych.  Podkreślił  wagę  właściwego  kształcenia  dla  jakości  świadczonych
w przyszłości  usług.  Zachęcił  również  do  zwiększenia  aktywności  koleżanek
i kolegów w ramach utworzonego Zespołu rzeczoznawców.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Poprosiła  Przewodniczącą  Okręgowego  Sądu  Dyscyplinarnego  SLOIA RP
kol. Jolantę Singer-Zemłę o przedstawienie sprawozdania.

[Jolanta Singer-Zemła]

Przewodnicząca  Okręgowego  Sądu  Dyscyplinarnego  przedstawiła
sprawozdanie  z działalności,  odwołując  się  do  materiałów przesłanych  delegatom
przed zjazdem. Sąd okręgowy, we współpracy z Krajowym Sądem Dyscyplinarnym,
systematycznie dąży do profesjonalizacji  działań, nastąpił rozdział obsługi prawnej
okręgowych  organów  dyscyplinarnych,  wdrożono  nowy  regulamin  prac  sądu,
uruchomiona  strona  e-sądu  pozwala  na  optymalizację  działania  zespołów
orzekających.
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[Małgorzata Pilinkiewicz]

Poprosiła  Okręgowego  Rzecznika  Odpowiedzialności  Zawodowej  SLOIA RP
kol. Janusza Kobielę o przedstawienie sprawozdania.

[Janusz Kobiela]

Okręgowy  Rzecznik  Odpowiedzialności  Zawodowej  przedstawił  strukturę
prowadzonych  spraw  zawodowych  i  dyscyplinarnych,  dokonując  syntetycznego
podsumowania działań w minionym roku.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Poprosiła  Skarbnika  SLOIA RP  kol. Danutę  Fredowicz  o  przedstawienie
sprawozdania finansowego okręgowej Izby za rok 2022.

[Danuta Fredowicz]

W  oparciu  o  przekazane  delegatom  materiały  na  zjazd  zreferowała  stan
finansów okręgu. Rok 2022 to kolejny rok trudnej sytuacji na rynku i rosnącej inflacji,
jednakże dzięki  dużej  dyscyplinie  i  znacznemu ograniczeniu wydatków SLOIA RP
posiada  stabilną  sytuację  finansową,  nie  ma  zadłużeń,  nie  zaistniała  również
konieczność  wykorzystania  zgromadzonych  dotychczas  rezerw.  Pomimo
zwiększenia kosztów stałych, a w tym kosztami energii i innych mediów, bilans za
2022 r. jest dodatni.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Poprosiła Przewodniczącą Okręgowej Komisji  Rewizyjnej SLOIA RP kol. Ewę
Woszczynę  o  przedstawienie  sprawozdania  i  podsumowanie  dotychczas
przedstawionych sprawozdań organów okręgowych. 

[Ewa  Woszczyna ]

Przewodnicząca  Okręgowej  Komisji  Rewizyjnej  przedstawiła  wyniki
przeprowadzonej kontroli działalności organów SLOIA RP w okresie od 01.01.2022 r.
do 31.12.2022 r. koncentrując się na ich podsumowaniu. OKR SLOIA RP stwierdziła,
że działalność Rady Okręgowej i jej organów przebiegała sprawnie oraz zgodnie ze
statutem, opiniując pozytywnie całą działalność wszystkich kontrolowanych organów,
oraz zapreliminowany budżet na rok 2023.
Mając na uwadze treść  i  wyniki  kontroli  przedstawiła  wniosek Okręgowej  Komisji
Rewizyjnej  SLOIA RP skierowany  do  Zjazdu  o  udzielenie  absolutorium dla  Rady
Śląskiej Okręgowej Izby Architektów RP za okres od 01.01.2022 r. do 31.12.2022 r.
OKR SLOIA RP sformułowała ponadto dodatkowe wnioski: w sprawie konsultowania
decyzji o podnoszeniu składek z członkami izb okręgowych przed podjęciem uchwał
przez Zjazd Krajowy, w sprawie przeanalizowania i wdrożenia działań zmieniających
tendencję obniżenia poziomu kształcenia i jakości praktyk zawodowych, w sprawie
ponownego  uruchomienie  dla  członków  okręgu  komunikacji  za  pośrednictwem
mediów  internetowych  z  użyciem  środków,  które  zapewnią  jej  bezpieczne
funkcjonowanie.  Wnioski  zawarto  w  podsumowaniu  sprawozdania  i  przekazano
Radzie SLOIA RP.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Podziękowała za opinię i poprosiła Skarbnika SLOIA RP kol. Danutę Fredowicz
o przedstawienie projektu budżetu na rok 2023.

[Danuta Fredowicz]

Budżet na rok 2023 został skalkulowany w oparciu o przyjętą uchwałą Zjazdu
Krajowego wysokość składki członkowskiej (98 zł/m-c) oraz innych opłat w 2023 r.,
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przy bardzo ostrożnych kalkulacjach przychodów. Zaprezentowała plan przychodów
i wydatków nawiązując do przesłanych delegatom materiałów na zjazd.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Podziękowała za przedstawione sprawozdanie i ogłosiła przerwę w obradach.

30 minutowa przerwa w obradach.
[Małgorzata Pilinkiewicz]

Przystępując  do  kolejnej  części  obrad  poprosiła  Komisję  Mandatową
o przeliczenie osób obecnych na sali.

[Teobald Jałyński]

W imieniu Komisji  Mandatowej ogłosił,  że liczba obecnych delegatów wynosi
55 osób, zatem Zjazd jest prawomocny i zdolny do podejmowania uchwał.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Otwarła  dyskusję  nad  sprawozdaniami  organów  za  2022 r.  oraz  projektem
budżetu  na  2023  r.  Żaden  z delegatów  nie  zgłosił  chęci  zabrania  głosu.  Wobec
powyższego  ogłosiła  przejście  do  kolejnego  punktu  porządku  obrad  -  podjęcia
uchwał statutowych oraz projektów uchwał Rady SLOIA RP.
Przystąpiono  do  głosowania  uchwał  statutowych  XVI  Sprawozdawczego
Okręgowego  Zjazdu  Śląskiej  Okręgowej  Izby  Architektów  RP  wraz  z  wyborami
uzupełniającymi do Rady Śląskiej  Okręgowej Izby Architektów RP. Po odczytaniu
kolejno proponowanej treści uchwał przeprowadzono głosowania w trybie jawnym,
a Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej odczytał ich wyniki:
1. Uchwała  nr 1 -  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  działalności  Rady

Śląskiej Okręgowej Izby Architektów RP została przyjęta:
55 głosów „za” (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

2. Uchwała  nr 2 -  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  działalności
Okręgowej  Komisji  Kwalifikacyjnej  Śląskiej  Okręgowej  Izby  Architektów  RP
została przyjęta:
55 głosów „za” (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

3. Uchwała  nr 3 –  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  działalności
Okręgowego Sądu Dyscyplinarnego Śląskiej  Okręgowej Izby Architektów RP
została przyjęta:
55 głosów „za” (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

4. Uchwała  nr 4 –  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  działalności
Okręgowego Rzecznika Odpowiedzialności Zawodowej Śląskiej Okręgowej Izby
Architektów RP została przyjęta:
54 głosy „za” (brak głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się).

5. Uchwała  nr 5 –  w  sprawie  zatwierdzenia  sprawozdania  z  działalności
Okręgowej Komisji Rewizyjnej Śląskiej Okręgowej Izby Architektów RP została
przyjęta:
53 głosy „za” (brak głosów przeciw, 2 głosy wstrzymujące się).

6. Uchwała nr 6 – w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Śląskiej
Okręgowej Izby Architektów RP za rok obrotowy 2022 została przyjęta:
54 głosy „za” (brak głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się).

7. Uchwała nr 7 – w sprawie podziału zysku została przyjęta:
55 głosów „za” (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).
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8. Uchwała nr 8 – w sprawie udzielenia absolutorium Radzie Śląskiej Okręgowej
Izby Architektów RP została przyjęta:
54 głosy „za” (brak głosów przeciw, 1 głos wstrzymujący się).

9. Uchwała  nr 9 –  w  sprawie  przyjęcia  budżetu  Śląskiej  Okręgowej  Izby
Architektów RP na rok 2023 została przyjęta:
55 głosów „za” (brak głosów przeciw, brak głosów wstrzymujących się).

[Piotr Średniawa]

Podziękował  za  okazane  zaufanie  i  wyrażoną  w  głosowaniach  pozytywną
ocenę działań poszczególnych organów.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Kolejny  punkt  porządku  obrad  stanowią  wybory  uzupełniające  do  Rady
SLOIA RP  –  w  związku  z  przedstawionym  w  ww. sprawie  wnioskiem.  Wybory
uwarunkowane  są  udzieleniem  przez  Zjazd  okręgowy  zgody,  wyrażonej
w głosowaniu, na zwiększenie liczby członków rady z 11 do 13 osób.
Po odczytaniu projektu uchwały przystąpiono do jej głosowania
10. Uchwała nr 10 – w sprawie zmiany Uchwały nr 11 VI SWOZ SLOIA RP z dnia

26 marca 2022 roku została przyjęta:
52 głosy „za” (brak głosów przeciw, 3 głosy wstrzymujące się).

Przewodnicząca  Zjazdu  ogłosiła,  że  Zjazd  wyraził  zgodę  na  zwiększenie  liczby
członków rady okręgowej, a następnie przekazała prowadzenie dalszej części obrad
wiceprzewodniczącej zjazdu.

[Jolanta Knobloch-Bolechowska]

Poprosiła o odczytanie listy kandydatów, którzy zgłosili swój udział w wyborach
uzupełniających.  Wpłynęły  trzy  zgłoszenia:  kol. Małgorzata  Pilinkiewicz,  kol. Ewa
Szymańska-Sułkowska,  kol. Aleksander  Krajewski.  Poprosiła  kandydatów
o dokonanie autoprezentacji w kolejności alfabetycznej.

Prezentacje kandydatów (A.Krajewski, M.Pilinkiewicz, E.Szymańska-Sułkowska)
[Jolanta Knobloch-Bolechowska]

Poprosiła Komisję Skrutacyjną o rozdanie przygotowanych kart do głosowania.
Poinformowała  o  sposobie  poprawnego  oddania  głosu  na  karcie  i  zarządziła
głosowanie.

Przerwa na prace Komisji Skrutacyjnej.

W  ramach  wolnych  wniosków  głosy  w dyskusji  zabrali  kol. kol. Maciej  Zuber,
Mirosław  Rąbalski,  Małgorzata  Pilinkiewicz,  Agnieszka  Wereszczyńska,  Barbara
Kania, Piotr Franta. Poruszane tematy: zaangażowanie młodych członków w prace
samorządu propozycje wprowadzenia regulacji prawnych, zmiana platform dostępu -
komunikacja  elektroniczna  i  cyfryzacja  usług,  kształcenie  i  inne  płaszczyzny
aktywności samorządu.

[Przemysław Stawinoga]

W imieniu Komisji Skrutacyjnej odczytał wyniki głosowania na członków Rady
SLOIA RP.  Oddano  54  głosy,  wszystkie  ważne,  ilość  oddanych  głosów  na
poszczególnych kandydatów - wg protokołu Komisji Skrutacyjnej.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Na podstawie podanych wyników oraz po odczytaniu treści uchwały ogłosiła, że
Zjazd przyjął  Uchwałę nr 11 w sprawie wyboru członków Rady Śląskiej Okręgowej
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Izby  Architektów RP.  Członkami  Rady  zostali:  kol. Małgorzata  Pilinkiewicz
i kol. Aleksander Krajewski.
Przechodząc  do  kolejnego  punktu  obrad  poprosiła  Przewodniczącego  Komisji
Uchwał i Wniosków o komunikat i rekomendacje ws uchwał lub wniosków Zjazdu.

[Henryk Piątek]

Poinformował,  że  w  wyznaczonym terminie  do  komisji  nie  wpłynęły  wnioski
możliwe do przekształcenia w projekty uchwał zjazdu.
Komisja Uchwał i Wniosków odnotowała następujące zgłoszenia:
- wnioski sformułowane przez OKR SLOIA RP w podsumowaniu sprawozdania

z kontroli  działań  organów  SLOIA RP  za  rok  2022  –  dotyczące  konsultacji
wysokości składek członkowskich przed ich uchwaleniem przez zjazd krajowy,
podjęcia prac przeciwdziałających obniżeniu poziomu kształcenia i możliwości
odbywania  praktyk  zawodowych,  przywrócenia  komunikacji  elektronicznej
z zastosowaniem  właściwych  środków  bezpieczeństwa  cybernetycznego  –
które zostały oficjalnie przekazane Radzie w opinii OKR SLOIA RP;

- wniosek  w  sprawie  polityki  Rządu RP  –  nie  spełniający  wymogów
regulaminowych,  gdyż został  podpisany wyłącznie przez autora,  nie  dotyczy
spraw  objętych  porządkiem  obrad,  a  także  wykracza  poza  kompetencje
samorządu zawodowego - wniosek odrzucony.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Przekazała głos Przewodniczącemu SLOIA RP.

[Piotr Średniawa]

Korzystając z okazji Przewodniczący SLOIA RP bardzo serdecznie podziękował
delegatom za poświęcony czas. Szczególne podziękowania skierował do personelu
Biura Zjazdu za sprawną organizację spotkania oraz złożył  gratulacje powołanym
w wyborach uzupełniających nowym członkom Rady. Przekazał życzenia spokojnych
Świąt Wielkanocnych.

[Małgorzata Pilinkiewicz]

Przewodnicząca Zjazdu podziękowała zgromadzonym za obecność i aktywny
udział w głosowaniach. Przyłączyła się do życzeń świątecznych oraz podziękowań
za liczny udział z zjeździe i jego sprawną organizację. Ogłosiła zakończenie obrad
VI Sprawozdawczo-Wyborczego Okręgowego Zjazdu SLOIA RP. 

(Koniec obrad – godz. 15.30)

Przewodnicząca Zjazdu Sekretarz Zjazdu

Małgorzata Pilinkiewicz Anita Langer
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